
                               Protokoll anpassad skola - nätverk Skaraborg 250509 

 

Genomgång förra träffens protokoll. Se protokoll 

Vi har haft besök av Försäkringskassan och Arbetsförmedlingen. 

Återkoppling av vårt besök hos skolcheferna.  

Skolpsykolog Ida Lindbladh – flertalet nöjda- hur man utvecklar kognitiva förmågor. 

Fokusera mer på processen snarare än resultat.  Skolor deltog med hela sin personal 

på länk eller i stadshuset på plats. 

Hur följer vi upp och tar vara på detta? Förslag - gemensam föreläsning på teams eller 

på plats en gång per år. 

Övriga aktuella frågor: 

 Catarina Higgins, skolchef Gullspång, har varit på skolriksdagen i Stockholm- Daniel 

Östlund berättade om vikten av att utbilda sina elevassistenter och den specialpedago-

giska aspekten hos lärarna. 

Nätverk elevhälsa - hur får vi mer liv i detta? Ibland kommer bara några stycken. Det 

kan ha att göra med att en rektor slutade alternativt att det är långt att åka. Kan vi ha 

varannan träff digitalt? Sommar på plats och vinter digitalt. Går till ansvarig som 

skickar vidare inbjudan. Rektor.  

SYV- frågan om nätverk tas vidare på skolchefsnätverket.  Elevhälsonätverket  

Höstens möte i Tibro den 3/10, 28/11 via Teams. Start 9.30 – på plats 9.00 på Teams.  

LSS – kan vi bjuda in vid något tillfälle? Maria Lundin tar bollen – Hjo kommun. 

 

Ha en fin sommar! / Tack för konstruktiva möten! 

 



 

 

 

 

 

 


